
1 

 

Protokół z II sesji            

Rady Miejskiej w Ujściu  

z dnia 22 maja 2024 r.  

Czas trwania sesji: 

9:00 – 12:11 

Miejsce: 

Sala sesyjna Urzędu Miejskiego w Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczy: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 15      

       

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Miejskiej: 

1. Bienias Bogdan, 

2. Cyrulik Krzysztof, 

3. Gładych Alicja, 

4. Gładych Paweł, 

5. Gwardzik Krzysztof, 

6. Jedliński Tomasz, 

7. Kujawa Małgorzata, 

8. Pełechaty Mariusz, 

9. Polcyn Bernadeta, 

10. Rejewski Edward, 

11. Rowicki Paweł, 

12. Sawiński Andrzej, 

13. Sikora Krzysztof, 

14. Szczęsny Michał, 

15. Witczak Cecylia.  

Sołtysi wsi: 

1. Alicja Hajt – Sołtys wsi Nowa Wieś Ujska, 

2. Julian Graś – Sołtys wsi Kruszewo 

3. Elżbieta Radtke – Sołtys wsi Węglewo. 

Pracownicy Urzędu Miejskiego:  

1. Małgorzata Danuta Cichostępska – Burmistrz Ujścia, 

2. Tomasz Ciechanowski – Zastępca Burmistrza Ujścia, 

3. Dorota Schwochert – Skarbnik Gminy i Miasta Ujście, 

4. Marek Madej – Sekretarz Gminy i Miasta Ujście. 
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Kierownicy/Dyrektorzy jednostek organizacyjnych: 

1. Stefan Wociekiewicz – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Ujściu,  

2. Joanna Połyniak – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Ujściu. 

Ad.1. Sprawy regulaminowe.  

 

a) Otwarcie sesji.  

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:04:50 do 00:06:18).  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z 

dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzyła obrady II sesji Rady Miejskiej w 

Ujściu, witając Panią Burmistrz Ujścia Małgorzatę Cichostępską, Zastępcę Burmistrza Ujścia 

Tomasza Ciechanowskiego, Panią Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorotę Schwochert, Pana 

Sekretarza Gminy i Miasta Ujście Marka Madeja, zaproszonych gości oraz radnych Rady 

Miejskiej w Ujściu.  

 

b) stwierdzenie quorum 

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że na ustawowy stan 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 

Przewodnicząca poinformowała również radnych o obowiązku przestrzegania danych 

osobowych, tajemnicy służbowej i skarbowej. 

c) przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że porządek obrad II sesji Rady Miejskiej w Ujściu 

otrzymali wszyscy radni, dodała, że otrzymany porządek obrad nie uległ zmianie. Zapytała, 

czy ktoś ma jakieś wnioski lub uwagi dotyczące porządku obrad. Z uwagi na ich brak, 

przystąpiła do punktu 2 porządku obrad. 

1. Sprawy regulaminowe: 

a. otwarcie sesji 

b. stwierdzenie quorum 

c. przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 07 maja 2024 r. 

3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia: przedmiotu działania stałych komisji Rady 

Miejskiej w Ujściu. – projekt nr 1. 

5. Projekt uchwały w sprawie powołania radnych w skład stałych komisji Rady 

Miejskiej w Ujściu oraz wyboru przewodniczących komisji. - projekt nr 2. 

6. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu, 

ustalenia jej składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego - projekt nr 3. 
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7. Projekt uchwały w sprawie powołania komisji skarg, wniosków i petycji Rady 

Miejskiej w Ujściu oraz wyboru przewodniczącego. – projekt nr 4 

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Ujścia. – 

projekt nr 5 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 

stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych – 

projekt nr 6 

10. Wnioski i interpelacje radnych. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 07 maja 2024 r. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:06:19 do 00:08:24). 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Rowicki odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 07 maja 2024 roku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych na skrzynki e-

mailem. Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z I sesji Rady Miejskiej 

w Ujściu. Radni nie wnieśli uwag do protokołu z I sesji. Przewodnicząca Rady Miejskiej w 

Ujściu złożyła wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania. 

(Informacja dotycząca protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 22 maja 2024 roku 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Ad. 3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:08:25 do 00:11:40). 

Burmistrz Ujścia Małgorzata Cichostępska przedstawiła informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym tj. od 07 maja do 22 maja 2024 roku. 

(Informacja Burmistrza stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia: przedmiotu działania stałych komisji Rady 

Miejskiej w Ujściu. – projekt nr 1. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:11:41 do 00:16:27). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak odczytała projekt uchwały i 

zapytała, czy są jakieś propozycję zmian. W związku z brakiem wniosków przeszła do 

głosowania nad projektem uchwały.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie ustalenia: przedmiotu działania 

stałych komisji Rady Miejskiej w Ujściu. 

(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr II/3/2024 w sprawie ustalenia: przedmiotu działania 

stałych komisji Rady Miejskiej w Ujściu, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 
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Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie powołania radnych w skład stałych komisji Rady 

Miejskiej w Ujściu oraz wyboru przewodniczących komisji. - projekt nr 2. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:16:28 do 01:29:49). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak odczytała podstawę prawną, 

poinformowała radnych, że mogą uczestniczyć maksymalnie w dwóch komisjach, następnie 

poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Ujściu.  

Radny Mariusz Pełechaty zaproponował: Alicję Gładych, Pawła Gładycha, Krzysztofa 

Gwardzika, Andrzeja Sawińskiego.  

(Radni wyrazili zgodę) 

Radny Bogdan Bienias zaproponował: Bernadetę Polcyn, Krzysztofa Sikorę, Pawła 

Rowickiego.  

(Radni wyrazili zgodę) 

Głosowanie zamknięcia listy kandydatów:  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” przegłosowała zamknięcie listy kandydatów do Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Ujściu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poprosiła o zgłaszanie 

kandydatów do Komisji Polityki Socjalnej i Zdrowia Rady Miejskiej w Ujściu.  

Radny Paweł Rowicki zgłosił: Bogdana Bieniasa, Cecylię Witczak 

(Radni wyrazili zgodę) 

Radna Alicja Gładych zgłosiła: Mariusza Pełechaty, Krzysztofa Cyrulika 

(radni wyrazili zgodę)  

Radny Mariusz Pełechaty zgłosił: Alicję Gładych 

(radna wyraziła zgodę)  

Głosowanie zamknięcia listy kandydatów:  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” przegłosowała zamknięcie listy kandydatów do Komisji Polityki 

Socjalnej i Zdrowia Rady Miejskiej w Ujściu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poprosiła o zgłaszanie 

kandydatów do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Ujściu.  

Radny Paweł Rowicki zaproponował: Małgorzatę Kujawę, Michała Szczęsnego. 

(radni wyrazili zgodę) 
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Radna Alicja Gładych zaproponowała: Pawła Gładycha, Cecylię Witczak.  

(Radny Paweł Gładych wyraził zgodę, Radna Cecylia Witczak nie wyraziła zgody)  

Radny Krzysztof Gwardzik – Pani może być w dwóch komisjach. Pani jest w Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Jestem przewodniczącą, a to 

też się liczy, także mogę być tylko w jednej Komisji. Proszę podać jeszcze jedną osobę.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak zaproponowała: Krzysztofa 

Cyrulika.  

(radny nie wyraził zgody) 

Radna Małgorzata Kujawa zaproponowała: Bernadetę Polcyn 

(radna wyraziła zgodę) 

Głosowanie zamknięcia listy kandydatów:  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” przegłosowała zamknięcie listy kandydatów do Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Ujściu. 

(Ogłoszono przerwę techniczną, utrwalona na nagraniu w czasie od 00:29:30 do 00:43:29)  

Po przerwie: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że teraz odbędą 

się głosowania na Przewodniczących Komisji. Poprosiła o przedstawianie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Miejskiej w Ujściu. 

Radny Krzysztof Sikora zaproponował Andrzeja Sawińskiego,  

(Radny wyraził zgodę)  

Radny Andrzej Sawiński zaproponował Alicję Gładych. 

(radna wyraziła zgodę)  

Głosowanie zamknięcia listy kandydatów:  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” przegłosowała zamknięcie listy kandydatów na 

przewodniczącego do Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Miejskiej w Ujściu. 

Wyniki głosowania na przewodniczącego do Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Ujściu:  
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• Kandydat Andrzej Sawiński zdobył 8 głosów ,,za”.  

• Kandydatka Alicja Gładych zdobyła 7 głosów ,,za”.  

Przewodniczącym Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Miejskiej w Ujściu został Radny Andrzej Sawiński.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poprosiła o zgłaszanie 

kandydatów na przewodniczącego Komisji Polityki Socjalnej i Zdrowia Rady Miejskiej w 

Ujściu. 

Radna Alicja Gładych zaproponowała Bogdana Bieniasa 

(radny wyraził zgodę) 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” przegłosowała zamknięcie listy kandydatów na 

przewodniczącego do Komisji Polityki Socjalnej i Zdrowia Rady Miejskiej w Ujściu. 

Wyniki głosowania na przewodniczącego Komisji Polityki Socjalnej i Zdrowia Rady 

Miejskiej w Ujściu. 

• Kandydat Bogdan Bienias uzyskał 14 ,,za”, 1 głos ,,przeciw” 

Przewodniczącym Komisji Polityki Socjalnej i Zdrowia Rady Miejskiej w Ujściu został 

Radny Bogdan Bienias.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poprosiła o zgłaszanie 

kandydatów na przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w 

Ujściu.  

 Radny Paweł Rowicki zaproponował Małgorzatę Kujawa ze względu, że Radna jest 

dyplomowaną nauczycielką, zna prawo oświatowe i całe życie związana jest z oświatą.  

(Radna wyraziła zgodę) 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” przegłosowała zamknięcie listy kandydatów na 

przewodniczącego do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Ujściu. 

Wyniki głosowania na przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady 

Miejskiej w Ujściu. 

• Kandydatka Małgorzata Kujawa uzyskała 15 głosów ,,za”. 

Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Ujściu została 

Małgorzata Kujawa.  

(Ogłoszono przerwę techniczną, utrwaloną na nagraniu w czasie od 00:55:43 do 01:08:58) 

Po przerwie: 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że odbędzie się 

głosowanie nad członkami do Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Ujściu. W związku z dużą ilością chętnych osób, 

każdy radny może oddać tylko trzy głosy.  

Radna Alicja Gładych zaproponowała, aby każdy kandydat powiedział, dlaczego chcę być w 

komisji. Przewodnicząca przychyliła się do prośby radnej.  

Radna Alicja Gładych – Jestem magistrem ochrony środowiska, od 35 lat jestem córką oraz 

żoną rolnika oraz prowadzę gospodarstwo rolne. Gospodarstwo rolne jest przedsiębiorstwem, 

także przedsiębiorstwo wiąże się z dobrym prowadzeniem budżetu i wszystkimi sprawami, 

które wiążą się z tą komisją. Dziękuje.  

Radny Paweł Gładych – Ukończyłem studia z zakresu gospodarki i finansów 

samorządowych. Od 20 lat prowadzę działalność gospodarczą, myślę, że to jest dobry wybór.  

Radny Krzysztof Gwardzik – Podobnie, jak Alicja, jestem rolnikiem, od 80 roku prowadzę 

gospodarstwo rolne, co do budżetu mogę powiedzieć to samo co Alicja.  

Radna Bernadeta Polcyn – Nie prowadzę gospodarstwa rolnego, chociaż jestem małym 

rolnikiem. Posiadam owieczki i bardzo się tym szczycę. Jestem dzieckiem rolników także 

moje życie związane jest z rolnictwem i sercem jestem za rolnictwem.  

Radny Paweł Rowicki – Byłem dwie kadencje radnym, wiem jak się pracuje na budżecie 

gminy, ponadto byłem wiele lat sekretarzem Klubu ,,Unia Ujście”, tam też pracowaliśmy nad 

budżetem.  

Radny Krzysztof Sikora – Pracuje w administracji państwowej od 30 lat, mam wyższe 

wykształcenie na dwóch kierunkach: ochrona środowiska, leśnictwo, rolnictwo. Posiadam 

grunty rolne, działam w klubach, radzie. Znam się na ekonomii, chciałbym pomóc gminie. 

Dziękuje.  

Wyniki głosowania na członków Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Ujściu: 

• Alicja Gładych uzyskała 8 głosów,  

• Paweł Gładych uzyskał 12 głosów, 

• Krzysztof Gwardzik uzyskał 7 głosów,  

• Bernadeta Polcyn uzyskała 4 głosy, 

• Krzysztof Sikora uzyskał 8 głosów, 

• Paweł Rowicki uzyskał 6 głosów.  

Radni, którzy wchodzą w skład Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska: Paweł Gładych, Alicja Gładych, Krzysztof Sikora.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że odbędzie się 

głosowanie nad członkami do Komisji Polityki Socjalnej i Zdrowia Rady Miejskiej w Ujściu. 

Każdy z radnych może zagłosować tylko na 3 wybranych przez siebie kandydatów.  

Radny Edward Rejewski – Chciałbym sprawdzić ile głosów ma Pan Radny Krzysztof 

Sikora.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak odczytała wyniki głosowania 

członków do Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

Wyniki głosowania na członków Komisji Polityki Socjalnej i Zdrowia Rady Miejskiej 

w Ujściu:  

• Mariusz Pełechaty uzyskał 13 głosów,  

• Krzysztof Cyrulik uzyskał 10 głosów,  

• Alicja Gładych uzyskała 6 głosów, 

• Cecylia Witczak uzyskała 11 głosów, 

Radni, którzy wchodzą w skład Komisji Polityki Socjalnej: Mariusz Pełechaty, Krzysztof 

Cyrulik, Cecylia Witczak.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że odbędzie się 

głosowanie nad członkami do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Ujściu. 

Z-ca Burmistrza Ujścia Tomasz Ciechanowski – Można zrobić jedno głosowanie, w 

związku z tym, że zgłoszona liczba kandydatów jest zgodna z wymaganą statutową ilością 

członków.  

Wyniki głosowania Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów 

„Przeciwnych”, 0 głosów „Wstrzymujących się” wybrała na członków Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu radnych: Pawła Gładycha, Michała Szczęsnego, Bernadetę Polcyn.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak odczytała projekt uchwały. Radni 

przystąpili do głosowania nad projektem uchwały.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie powołania radnych w skład stałych 

komisji Rady Miejskiej w Ujściu oraz wyboru przewodniczących komisji. 

(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr II/4/2024 w sprawie powołania radnych w skład stałych 

komisji Rady Miejskiej w Ujściu oraz wyboru przewodniczących komisji, stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.) 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Ujściu, ustalenia jej składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego - projekt nr 3. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:29:50 do 02:11:27). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że zgodnie ze 

Statutem Gminy Ujście istnieje możliwość utworzenia klubów.  

Z-ca Burmistrza Ujścia Tomasz Ciechanowski – Pani Przewodnicząca jeżeli mogę 

zaingerować, jeżeli chodzi o klub to jest odrębna procedura, łącznie z tym, że taki klub musi 

mieć regulamin, to jest zgłoszone w tym momencie do przewodniczącego. To jest zbyt krótki 

czas, żeby założyć klub i przedstawić radzie regulamin. Jeżeli taki klub zostanie założony w 

przyszłości to wiadomo, że w Komisji Rewizyjnej będzie musiał być przedstawiciel każdego 

klubu. Na chwilę obecną zgodnie ze statutem nie ma takiej możliwości, że zrobimy przerwę i 

nagle zgłaszamy powstanie klubu.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – W statucie w rozdziale 13 

zostało napisane ,,Radni mogą tworzyć kluby radnych, według kryteriów przez siebie 

przyjętych.” Muszę to zgłosić bez względu na to, czy powstanie klub, czy nie.  

Radny Paweł Rowicki zgłosił wniosek formalny, aby nie robić przerwy.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że jeżeli nie 

będzie klubów to nie zostanie ogłoszona przerwa. Na podstawie art. 18a ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 609) oraz § 71 ust.1 i 2 

uchwały Nr XXXII/238/2018 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 września 2018 r. w sprawie 

Statutu Gminy Ujście Rada Miejska powołuje Komisję Rewizyjną, która składa się z 

przewodniczącego, zastępcy przewodniczącego oraz pozostałych członków w liczbie 3. 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów.  

Radny Krzysztof Sikora zgłosił Tomasza Jedlińskiego 

(Radny wyraził zgodę)  

Radny Krzysztof Sikora zgłosił Małgorzatę Kujawę  

(Radna wyraziła zgodę)  

Radny Krzysztof Sikora zgłosił Bogdana Bieniasa 

(Radny wyraził zgodę)  

Radny Mariusz Pełechaty zgłosił Edwarda Rejewskiego  

(Radny wyraził zgodę)  

Z-ca Burmistrza Ujścia Tomasz Ciechanowski – Pan Bienias jest przewodniczącym 

komisji?  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Tak, jest.  

Z-ca Burmistrza Ujścia Tomasz Ciechanowski – Jest osobą funkcyjną, także nie naginajmy 

tego.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – W statucie napisano ,, Limit 

osobowy określony w ust.2 nie dotyczy Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, z zastrzeżeniem, iż liczba członków tych komisji nie może być mniejsza niż 3 

osoby.”, ale chodzi mi o inny artykuł.  

Z-ca Burmistrza Ujścia Tomasz Ciechanowski – Pani Przewodnicząca ustawa o 

samorządzie gminnym mówi jasno, że osoba funkcyjna nie może być członkiem komisji 

Rewizyjnej.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Z tego co wiem, po 

przeczytaniu statutu to przewodnicząca rady nie może brać udziału w komisji rewizyjnej i 

komisji skarg, wniosków i petycji  

Radny Edward Rejewski – Mam prośbę. Mamy Panią Przewodniczącą, mamy dwóch 

Wiceprzewodniczących proszę na każdą sesję się przygotować, bo teraz został wprowadzony 

zamęt. Widzę, że Państwo nie do końca znacie przepisy, tak samo zostało pominięte 

głosowanie nad drugim projektem. Głosowaliśmy nad pierwszą komisją, później przeszliśmy 
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do trzeciej, wróciliśmy do drugiej. To wprowadza chaos proszę Państwa. Powinniśmy 

głosować: punkt pierwszy, drugi, trzeci. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Powiem Panu, że to ja 

jestem Przewodniczącą, prowadzę sesję i nie ma żadnego uchybienia tutaj. Głosowanie 

przebiegło zgodnie z prawem i nie ma się czego czepiać. Proszę nie mówić, że ktoś jest 

nieprzygotowany, bo to jest uwłaczające. Jeżeli Pan Bienias jest przewodniczącym innej 

komisji i nie może być członkiem tej komisji, co jest dla mnie dziwne, to proszę przedstawić 

inną kandydaturę.  

Radna Małgorzata Kujawa – W takim razie ja również nie mogę być członkiem komisji.  

Rady Mariusz Pełechaty zgłosił Edwarda Rejewskiego i Krzysztofa Gwardzika 

(Radny wyraził zgodę)  

Radny Edward Rejewski zgłosił Mariusza Pełechaty 

(Radny wyraził zgodę)  

Radna Małgorzata Kujawa zgłosiła Michała Szczęsnego  

(Radny wyraził zgodę) 

Radny Mariusz Pełechaty zgłosił Alicję Gładych  

(Radna wyraziła zgodę)  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że nastąpi wybór 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej spośród zgłoszonych kandydatów.  

Radny Paweł Gładych zgłosił Mariusza Pełechaty  

(Radny wyraził zgodę)  

Radny Krzysztof Sikora zgłosił Tomasza Jedlińskiego 

(Radny wyraził zgodę)  

Radny Paweł Gładych zgłosił Krzysztofa Cyrulika 

(Radny wyraził zgodę) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Czy są jeszcze chętni? Jeżeli nie 

ma przystąpimy nad głosowaniem za zamknięciem listy.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” postanowiła zamknąć listę kandydatów na przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.  

Wyniki głosowania na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu:  

• Kandydat Mariusz Pełechaty uzyskał 7 głosów,  

• Kandydat Tomasz Jedliński uzyskał 8 głosów.  
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Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu zostaje Tomasz Jedliński.  

(Ogłoszono przerwę techniczną, utrwaloną na nagraniu w czasie od 01:46:51 do 02:00:05) 

Po przerwie: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że radni będą 

głosować nad członkami do Komisji Rewizyjnej, każdy z radnych może oddać głos na 4 

kandydatów.  

Wyniki głosowania na członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu:  

• Kandydat Edward Rejewski uzyskał 11 głosów,  

• Kandydat Krzysztof Gwardzik uzyskał 14 głosów, 

• Kandydat Mariusz Pełechaty uzyskał 12 głosów,  

• Kandydat Michał Szczęsny uzyskał 8 głosów,  

• Kandydatka Alicja Gładych uzyskała 9 głosów, 

• Kandydat Krzysztof Cyrulik uzyskał 3 głosy.  

Radni, którzy wchodzą w skład Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu: Edward 

Rejewski, Krzysztof Gwardzik, Mariusz Pełechaty, Alicja Gładych.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak odczytała projekt uchwały, 

następnie przeszła do głosowania nad projektem.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Ujściu, ustalenia jej składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego. 

(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr II/5/2024 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Ujściu, ustalenia jej składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego, 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie powołania komisji skarg, wniosków i petycji Rady 

Miejskiej w Ujściu oraz wyboru przewodniczącego. – projekt nr 4 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 02:11:28 do 02:28:10). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że na podstawie 

art. 18a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 poz. 609) 

oraz § 97 uchwały Nr XXXII/238/2018 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 września 2018 r. w 

sprawie Statutu Gminy Ujście Rada Miejska powołuje Komisję Skarg, Wniosków i Petycji , 

która składa się z przewodniczącego, zastępcy przewodniczącego oraz pozostałych członków. 

Liczba członków komisji nie może być mniejsza niż 3 osoby. Przewodnicząca poprosiła o 

zgłaszanie kandydatów.  

Radna Alicja Gładych zgłosił Krzysztofa Cyrulika 

(Radny wyraził zgodę)  

Radny Michał Szczęsny zgłosił Tomasza Jedlińskiego  
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(Radny z powodu pełnienia funkcji przewodniczącego Komisji Rewizyjnej nie może być 

członkiem Komisji Skarg Wniosków i Petycji) 

Radna Małgorzata Kujawa zgłosiła Bernadetę Polcyn  

(Radna wyraziła zgodę)  

Radny Mariusz Pełechaty zgłosił Edwarda Rejewskiego i Krzysztofa Gwardzika 

(Radni wyrazili zgodę)  

Radna Bernadeta Polcyn zgłosiła Michała Szczęsnego  

(Radny wyraził zgodę)  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Czy są jakieś jeszcze 

propozycję? Nie widzę, przechodzimy do zgłaszania kandydatów na przewodniczącego 

komisji.  

Radny Mariusz Pełechaty zgłosił Edwarda Rejewskiego  

(Radny wyraził zgodę)  

Radny Krzysztof Sikora zgłosił Bernadetę Polcyn  

(Radna wyraziła zgodę)  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Czy są jeszcze chętni? Nie 

widzę, przechodzimy do głosowania nad zamknięciem listy kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” postanowiła zamknąć listę kandydatów na przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Wyniki głosowania na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Ujściu:  

• Kandydat Edward Rejewski uzyskał 9 głosów, 

• Kandydatka Bernadeta Polcyn uzyskała 6 głosów 

Przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ujściu został 

Edward Rejewski.  

Wyniki głosowania na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Ujściu:  

• Kandydaci: Krzysztof Cyrulik, Michał Szczęsny, Krzysztof Gwardzik, Bernadeta 

Polcyn uzyskali 15 głosów, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poprosiła Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie kandydata na Zastępcę 

Przewodniczącego Skarg Wniosków i Petycji.  
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Radny Edward Rejewski – Na zastępcę przewodniczącego zgłaszam Pana Gwardzika.  

Wyniki głosowania na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Ujściu:  

• Kandydat Krzysztof Gwardzik uzyskał 15 głosów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak przedstawiła projekt uchwały, 

następnie radni przystąpili do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie powołania komisji skarg, wniosków i 

petycji Rady Miejskiej w Ujściu oraz wyboru przewodniczącego. 

(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr II/6/2024 w sprawie powołania komisji skarg, 

wniosków i petycji Rady Miejskiej w Ujściu oraz wyboru przewodniczącego, stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.) 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Ujścia. – 

projekt nr 5 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 02:28:21 do 02:41:41). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Czy ktoś z Państwa chciałby 

zabrać głos w tej sprawie.  

Zastępca Burmistrza Tomasz Ciechanowski – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, 

stajecie teraz przed projektem uchwały, który będzie miał skutki na całą kadencję, ze względu 

na to, że zgodnie z piśmiennictwem wynagrodzenie Wójta/Burmistrza/Prezydenta określa się 

na początku kadencji i jeżeli nie ma zmian w przepisach to trwa ono do zakończenia kadencji. 

W skład wynagrodzenia Burmistrza wchodzi: wynagrodzenie zasadnicze, dodatek funkcyjny i 

dodatek specjalne, są to trzy główne składowe, gdzie dodatek specjalny jest kwotą sztywną 

określoną Rozporządzeniem Rady Ministrów i wynosi 30% wynagrodzenia zasadniczego i 

dodatku funkcyjnego. Jeżeli chodzi o Rozporządzenie Rady Ministrów w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych określony są maksymalne stawki 

wynagrodzenia Burmistrza. Jest również zastrzeżenie, że wynagrodzenie nie może być 

mniejsze niż 80% maksymalnego wynagrodzenia. Jest tak, ponieważ zdarzało się, że 

Wójt/Burmistrz/Prezydent mając opozycyjną radę uchwalano najniższą krajową. Co jest de 

facto sytuacją niedopuszczalną, dlatego zostało to uregulowane. Drodzy Państwo maksymalne 

stawki są zależne od ilości mieszkańców, które są podane w Rozporządzeniu. Jesteśmy 

Gminą do 15.000, maksymalny poziom wynagrodzenia zasadniczego wynosi 10.250 zł, jeżeli 

chodzi o dodatek funkcyjny wynosi 3.150 zł. Dodatek specjalny to jest 30% z tej kwoty. 

Oprócz tego Wójt/Burmistrz/Prezydent ma prawo do nagrody jubileuszowej, dodatku za 

wysługę lat, dodatkowego wynagrodzenia rocznego tzw. trzynastki. Odnosząc się do 

indywidualnego przypadku Pani Burmistrz to pomimo wieloletniego stażu pracy jej dodatek 

za wysługę lat nie przysługuje. To nie jest tak, że na razie jej nie przysługuje. Ponieważ 

dopiero po 5 latach pracy nabywa możliwość 5% dodatku za wysługę lat. Można tutaj mówić 

na razie, bo gdzieś w dalekich planach naszego rządu jest wskazanie dla przedsiębiorców, 

którzy prowadzili działalność gospodarczą i przeszli do sektora publicznego, na to żeby 

zaliczać to do stażu pracy, ale ten projekt ustawy zakłada wejście w życie dopiero w 

granicach 2027 roku. Od razu możemy wykluczyć dodatek za wysługę lat w przypadku Pani 
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Burmistrz. Przedstawiłem zakres w jakim Wysoka Rada może się poruszać i zgodnie z art. 18 

ust. 2 pkt 2 do wyłącznej właściwości rady należy ustalenie wynagrodzenia. Dziękuje.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Dziękuje bardzo, czy ktoś 

chciałby zabrać głos w tej sprawie, otwieram dyskusję.  

Radny Paweł Rowicki – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, żeby nie przedłużać dyskusji. 

Uważam, że odpowiedzialność Burmistrza jest ogromna, z doświadczenia to wiem. Jest to 

praca stresogenna i nikomu tego nie musze tłumaczyć, powinniśmy się zastanowić, żeby Pani 

Burmistrz dać możliwe najwyższe wynagrodzenie, czyli 10.250 zł. To jest mój wniosek, 

ponieważ tak, jak Pan Wiceburmistrz powiedział, Pani Burmistrz nie ma wysługi lat i te 

pieniądze, które otrzyma to nie są tak duże, jak odpowiedzialność, którą Pani Burmistrz 

ponosi. Wnioskuje o wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 10.250 zł. Dziękuje.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w tej sprawie? Radni powinni się wypowiedzieć.  

Radna Małgorzata Kujawa – Uważam tak, jak Pan Wiceprzewodniczący, że to jest pensja 

adekwatna do obowiązku, który Pani Burmistrz będzie wykonywała.  

Radny Paweł Gładych – To może zaproponujemy stawkę 10.250 zł i poddamy to pod 

głosowanie.  

Radny Paweł Rowicki – Jeżeli Państwo się godzicie to moglibyśmy poddać mój wniosek 

pod głosowanie.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Czyli głosujemy nad 

maksymalna stawką dla Pani Burmistrz.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Burmistrza Ujścia. 

(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr II/7/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Burmistrza Ujścia, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 

stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych – projekt 

nr 6 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 02:41:41 do 02:44:12). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak odczytała projekt uchwały, 

następnie radni przystąpili do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 15 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia do stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów 

Samorządowych 
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(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr II/8/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia do stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów 

Samorządowych, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

 

Ad. 10. Wniosek i interpelacje radnych.  

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 02:44:13 do 03:16:28). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Kierowniczka MGOPS’u 

poprosiła o przekazanie informacji: Zespół Interdyscyplinarny działający przy Miejsko-

Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Ujściu jest w trakcie opracowania diagnozy 

problemu przemocy domowej na terenie Gminy Ujście, wobec powyższego zwraca się z 

prośbą do mieszkańców Gminy o wypełnienie ankiety, która znajduje się w linku na stronie 

ośrodka lub Urzędu Miejskiego, Szkół i Domu Kultury. Ankieta będzie aktywna do dnia 

31.05.2024 r. Zebrane dane pozwolą na zdiagnozowanie skali zjawiska oraz ocenę stanu 

wiedzy na temat przemocy domowej. Wyniki badań będą przedstawione w Sprawozdaniu w 

Realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Osób Doznających 

Przemocy.  

Radny Paweł Rowicki – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado mam taką prośbę i chcę, żeby 

wszyscy radni wiedzieli. Mam prośbę, żeby sesje były zwoływane trochę później, ponieważ 

godzina 9:00 jest trochę nieszczęśliwą godziną, powinno to się odbywać później może koło 

12:00/13:00, ponieważ to dezorganizuje cały dzień, a nie ma takiej potrzeby. Jeżeli jest taka 

możliwość to proszę to wziąć pod uwagę. Dziękuje.  

Mieszkanka Gminy (1) – Szanowni Państwo cieszę się, że tu wszystkich widzę, całą 

piętnastkę, Panią Burmistrz, Pana Zastępcę Burmistrza. Proszę Państwa zaczynacie tak, jak ja 

w 1989 roku. Większość z Was jest nowa, wszystko przed wami. Wiem, że to jest fajna praca, 

daje dużo satysfakcji, ale też wymaga. Radny nie tylko ma prawa, ale też obowiązki. Zaraz 

powiem słowa krytyki, ale płynące z serca. Nie bójcie się angażować, walczcie o Gminę, 

pomagajmy Burmistrzowi. Jest wiele problemów w dzisiejszej dobie, więc współpracujcie 

wszyscy. Wydawało mi się, że nie chcieliście za mocno przystępować do komisji. Proszę 

Państwa pierwsza rada i wszyscy się rwali do komisji, wszyscy chcieli uczestniczyć, wszyscy 

chcieli budować i do tego powinniśmy wrócić. W pierwszej radzie mówiliśmy o 

społeczeństwu obywatelskim. Zauważcie, tyle lat minęło, a u nas społeczeństwo obywatelskie 

zanika. Gdzie są ludzie, gdzie są przedstawiciele enjoy'sów, gdzie są ludzie zainteresowani? 

To my liderzy powinniśmy namawiać ludzi, żeby byli aktywni, bo walczą o swoje 

środowisko, społeczeństwo. Cieszę się, że przewodniczącym został Pan Bogdan Bienias. 

Prawie wszystkich was znam i cieszę się, bo Pan Bienias jest zaangażowany, miły, uczynny, a 

w tej komisji której został przewodniczącym trzeba być miłym, uczciwym człowiekiem. Nie 

trzeba mieć wiedzy ponad przeciętnej, ale trzeba rozumieć środowisko. Od razy chcę 

powiedzieć, że ,,czas to pieniądz” i z przykrością stwierdzam, że Gmina Ujście nie przystąpiła 

do konkursu, który ogłosił Wojewoda, a który był skierowany dla społeczeństwa, dla potrzeb 

społecznych: osób starszych, potrzebujących, który miał skłonić do pobudzenia środowiska. 

Uzasadnienie jest takie, że Gmina Ujście odstępuje od udziału w konkursie zorganizowanego 

przez Wojewodę ze środków Unii Europejskiej z przyczyn technicznych. Nie wiem, jakie to 

są przyczyny techniczne, mogę się domyśleć, że prawdopodobnie Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej nie ma odpowiedniej kadry. Tak mi się wydaje. Nie wiem, ponieważ przyczyna 

techniczna nie jest wyjaśniona. Nie chcę podejrzewać, że był brak pomysłów, czy brak 

otwartości, niechęci. Nie dopuszczam w ogóle takiej możliwości, natomiast chciałabym 

wiedzieć, jakie to były przyczyny techniczne. Założyłam fundację, która również pracuje na 
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ternie całego powiatu, ale również całej Polski. To jest Fundacja Centrum Dialogu i 

Integracji, żeby Państwu przybliżyć, to jest taka z pomocy społecznej, a bardziej dotyczy 

pieczy zastępczej i nieprawidłowości, jakie są w pieczy, ponieważ jest ich bardzo dużo, ale 

jeżeli słuchacie Pani Minister to wiecie, że w Polsce od wielu lat, mogę powiedzieć, że od 

powstania powiatów, nikt nie pracuję nad tym, żeby współpracować. Gminy nie współpracują 

z Powiatem, Powiat nie współpracuje z Gminą chyba, że jest jakaś wspólna inwestycja, ale w 

tych miękkich programach, brak współpracy. Proszę, żebyście Państwo wzięli pod uwagę, że 

współpraca z naszymi kolegami, koleżankami w powiecie jest bardzo ważna i o nie 

lekceważenie fundacji, stowarzyszeń, bo od 1990 roku nie znam na terenie gminy, żeby 

pracowały prężnie fundacje. Jedno stowarzyszenie jakie znam to jest KGW. Jest 

stowarzyszenie, które działa prężnie, ale to jest już ogólnopolskie, chodzi o Straże Pożarne, to 

są organizację mocne. Realizować projekt od Wojewody mogły m.in. KGW. W każdej 

wiosce jest taka organizacja. Szkoda, że te pieniądze przepadły. Pocieszające jest to, że na 

stronie enjoy’sów zawsze się pojawiają różne projekty dotyczące oświaty/kultury/pomocy 

społecznej itp. i chciałabym, żebyście Państwo to śledzili i namawiali enjoy’sów do 

współpracy. Może poprzednia polityka Burmistrza była taka, żeby się zamykać, ale mam 

nadzieję, że nowa Pani Burmistrz, jest kobietą i dostrzeże wiele problemów, których może 

poprzedni Burmistrz nie widział. Chciałabym Pani Asiu, żeby powiedziała Pani co to są za 

problemy techniczne.  

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ujściu Joanna Połyniak – 

Decyzja o tym, że nie przystępujemy do tego projektu Unijnego spowodowana była zbyt 

późnym wpływem oferty potencjalnego partnera i mieliśmy wtedy tylko 3 dni na napisanie 

tego projektu. Nie wiem, czy mają Państwo wyobrażenie, ile to czasu zajmuje. Pomysły były, 

to nie jest problem związany z kadrą, po prostu byśmy nie zdążyli napisać tego wniosku. 

Podjęliśmy decyzję o przystąpieniu od 31.05.2024 roku będzie ogłoszony kolejny projekt na 

aktywizację zawodową i integrację społeczną, planujemy przystąpić do tego konkursu. 

Dziękuje.  

Mieszkanka Gminy (1) – Chciałabym, żeby zaczęto mnie traktować poważnie. Proszę 

Państwa koperta enjoy’sów nie została otwarta, więc nie wiem co tam było. Proszę mnie nie 

wprowadzać w błąd. W ogłoszonej decyzji zostało napisane, że koperta została zwrócona 

nieotwarta. Proszę mi powiedzieć, jaka firma zgłosiła chęć przystąpienia do tego projektu.  

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ujściu Joanna Połyniak – 

Chęć zgłosiła Spółdzielnia Socjalna Nowe Horyzonty.  

Mieszkanka Gminy (1) – I nie było czasu, żeby porozmawiać na ten temat. Proszę Państwa 

wtedy wszystkie siły się bierze i taki projekt można zrobić pod warunkiem, że się chce. 

Dziękuje i naprawdę liczę, że w przyszłości, że nie zostawicie tego sobie amuzą. Wiem, że 

sprawy kadrowe są ważne jeżeli chodzi o Ośrodek Pomocy Społecznej, ale od miesiąca 

grudnia nie przyjmujemy pracownika socjalnego. Nie, bo nie. Może ten pracownik socjalny 

nie jest potrzebny, przez 6 miesięcy nie ma pracownika. Gmina Ujście nie potrzebuje? Nie 

rozumiem.  

Mieszkaniec Gminy – Szanowni Państwo, bardzo mi się podoba podejście tej Pani, która 

pierwsza wygłosiła przemówienie. Chciałbym wszystkich Państwa prosić, żebyście swoje 

prywatne, osobiste żale, niedogodności, które macie zostawili w domu i nie wplątywali ich w 

wasz cel publiczny. Życzę wszystkim wszystkiego dobrego i naprawdę pamiętajcie, że 

jesteście tutaj, żeby czynić dobro dla wszystkich i pomińcie swoje niedogodności. Dziękuje.  



17 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Po to zostaliśmy wybrani na 

Radnych Gminy Ujście i na pewno, nikt z nas nie będzie działał na niekorzyść Gminy. 

Wszyscy będziemy robić wszystko dla dobra Gminy i Naszych mieszkańców. Zapewniam.  

Mieszkanka Gminy (2) – Dzień dobry, nazywam się XXX od urodzenia jestem mieszkanką 

Ujścia, z wykształcenia jestem pracownikiem socjalnym, skończyłam studia w Pile na 

kierunku Praca Socjalna o specjalności Interwencja kryzysowa z elementami terapii. To, że 

MGOPS nie przystąpił do realizacji projektu jest dla mnie bardzo ważne z tego tytułu, że od 

pierwszego grudnia dwukrotnie starałam się o stanowisko pracownika socjalnego. Jeżeli 

chodzi o nabór i ogłaszanie, kto przechodzi do następnego etapu itp., te procedury nie są 

publikowane pomimo iż jest to prawo publiczne. Jest to treść informacji publicznej, więc 

wystąpiłam do Pani Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ujściu, 

aby udzieliła mi informacji, ponieważ nabór trwa od kilku miesięcy. Jestem mieszkanką 

Ujścia, mamą, która ma trójkę dzieci, czyli wielodzietna rodzina i chciałabym pracować.  

Wykazałam się dwukrotnie chęcią podjęcia pracy, dwukrotnie złożyłam dokumenty, że 

chciałabym pracować i dostałam odpowiedź od Pani Kierownik, że w pierwszej turze naboru, 

który rozpoczął się od pierwszego grudnia na stanowisko pracownika socjalnego wpłynęły 

tylko 3 oferty pracy z czego dwie z nich nie spełniały wymogów co do wykształcenia. Jedna 

oferta spełniała wymagania formalne i kandydat został zaproszony na rozmowę 

kwalifikacyjną. To była moja osoba, 27.12.2023 r. byłam na rozmowie kwalifikacyjne, po tej 

rozmowie otrzymałam SMS’a od Pani Kierownik, że nie zostanę zatrudniona. Następnego 

dnia zobaczyłam, że ponownie został rozpisany konkurs pomimo iż Pani Kierownik 

twierdziła, że mam 3 kontrkandydatki, więc musi podjąć decyzję. Pojechałam do Pani 

Kierownik i powiedziałam, że po pierwsze bardzo ważną kwestią działania pomocy 

społecznej na terenie Gminy jest aktywizacja życia zawodowego i nie rozumiem sytuacji, że 

żadna kandydatka nie otrzymała oferty pracy. Rozmawiałam z Panią Kierownik dość długo i 

powiedziałam, że mam inną ofertę pracy w Szydłowie jako asystent rodziny i podejmę tam 

prace, ale że bardzo proszę jako mieszkanka Gminy, aby dała szanse jakiemuś innemu 

kandydatowi, który składał ofertę pracy. Taki trzymiesięczny okres próbny dla każdej z nas 

jest to szansa wyjścia z domu, aktywizacji życia zawodowego, ale również uzyskania 

środków, które możemy przeznaczyć na swoje dzieci. Niestety kolejny nabór się odbył. Dziś 

jest tak naprawdę szósta tura naboru. Ogłoszenie które wisi na stronie zostało opublikowane 

po raz szósty 27.03.2024 r. z dopiskiem, że jest to nabór kwietniowy, choć dokumentację 

można było złożyć do 12.04.2024 r. Pisałam pismo wcześniej i taką mam odpowiedź: w 

drugiej turze naboru na stanowisko pracownika socjalnego nie wpłynęła żadna oferta pracy, w 

trzeciej turze naboru na stanowisko pracownika socjalnego wpłynęła jedna oferta pracy, ale 

nie spełniała wymogów co do wykształcenia. W czwartej turze naborów na pracownika 

socjalnego wpłynęła jedna oferta pracy, ale nie spełniła wymogów co do wykształcenia, 

ponadto osoba, która wcześniej aplikowała na to stanowisko i nie została zatrudniona 

ponowiła swoją ofertę, jest to moja oferta. W piątej turze naboru na stanowisko pracownika 

socjalnego wpłynęła jedna oferta pracy, która nie spełniła wszystkich wymogów formalnych 

pomimo to osoba została zaproszona na rozmowę kwalifikacyjną, ta osoba również nie 

została zatrudniona, ponieważ z jakiś wymogów formalnych widocznie nie mogła tego etatu 

zająć. W szóstym naborze praktycznie nie ma żadnej informacji, musiałabym ponownie 

wystąpić do Pani Kierownik o udzielenie informacji publicznej, ile osób się zgłosiło i 

dlaczego nikomu nie została zaproponowana oferta pracy. Moim zdaniem, to jest moja 

prywatna opinia, jeżeli my nie mamy kadry to nie możemy pisać projektów, nie możemy nic 

działać. Jeżeli od kilku miesięcy mimo iż dwukrotnie proponowałam swoją kandydaturę nie 

ma obsadzonego stanowiska to nie możemy mówić, że z jakiś przyczyn nie przystępujemy do 

ważnych projektów socjalnych zachęcających do integracji, do rozwiązywania problemów 

socjalnych, które niestety dzisiaj z tego co nam nagłaśniają media są poważne. Jeżeli ta 
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sytuacja się nie zmieni złożę oficjalną skargę na Panią Kierownik do Pana Przewodniczącego 

i chciałabym, żeby to było, ponieważ chciałabym żeby ktoś tutaj został zatrudniony, ponieważ 

my, mieszkanki Ujścia nie jesteśmy gorsze, głupie. Skończyłam tą samą uczelnie co Pani 

Kierownik, mam taki sam tytuł. Powiem Państwu jakie mam odczucia, byłam tutaj 

porozmawiać z poprzednim Burmistrzem. Najpierw zostałam przyjęta przez Pana Sekretarza, 

który powiedział mi, że kiedyś matura coś znaczyła, a mój dyplom to tyko papier, a papier 

przyjmie wszystko. Zostałam zlekceważona przez Pana Sekretarza, który do dzisiaj pełni tą 

funkcje. Byłam na rozmowie z Panem Burmistrzem i prosiłam, żeby przyjrzał się jako 

pracodawca, czy rzeczywiście zgodnie z literą prawa są prawidłowo organizowane nabory na 

stanowiska urzędnicze bądź jednostek, bo pracownik socjalny nie jest urzędnikiem, więc 

wydaje mi się, że powinny być jakieś standardy zachowane. Zadałam Pani Kierownik pytanie, 

dlaczego nie zostałam zatrudniona, usłyszałam odpowiedź, która zbiła mnie z nóg. 

Przyznałam, że pracowałam wcześniej w innej firmie prywatnej. Pani Kierownik 

odpowiedziała mi, że bardzo jej przypominam byłą pracownicę, bardzo elokwentną, 

wygadaną, która bardzo łatwo nawiązuję kontakt, ale tamta pracownica była kiepska z 

dokumentacji i ja też na taką wyglądam, ponieważ przyznałam, że nie pracowałam wcześniej 

w pomocy socjalnej i nie wydawałam świadczeń. Proszę Państwa nie brałam udziału w 

konkursie Top Model, nie na Miss Polonia. Dwukrotnie złożyłam poważną ofertę pracy, żeby 

świadczyć usługi społeczne dla mojej społecznej lokalności, ponieważ od urodzenia 

mieszkam w Ujściu. Chciałabym, żeby takie oferty były brane poważnie. Chciałabym 

Państwu powiedzieć, że wymóg formalny oprócz wykształcenia na stanowisko pracownika 

socjalnego w Ujściu jest taki, że musimy posiadać prawo jazdy i własny samochód, który 

będzie służył do celów służbowych. Pan Burmistrz poprzedni nie miał własnego samochodu, 

był wożony przez kierowcę. Jakieś kandydatki zostały odrzucone, że nie spełniają wszystkich 

wymogów formalnych, więc jeżeli wymogiem formalnym jest, że musze posiadać prywatny 

samochód, który będzie służył celą służbowym to przy dzisiejszej inflacji, kryzysie 

ekonomiczno-gospodarczym, który nas, zwykłych ludzi dotyka i przy tym, że startuję za 

najniższą krajową i chciałabym, żebyśmy nie były lekceważone, a nasze oferty były brane 

poważnie, a nabory, żeby się odbywały zgodnie z literą prawa. Dziękuje.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Dobrze, że mamy już 

Komisje Polityki Socjalnej i Zdrowia, którego przewodniczącym jest Pan Bienias. Mam 

nadzieję, że będzie miał pierwsze zadanie.  

Radny Bogdan Bienias – Szanowna Rado, Szanowna Pani Przewodnicząca nadmieniając z 

imienia i nazwiska moją osobę czuję się zaszczycony, że jestem powołany do pełnienia 

funkcji przewodniczącego komisji polityki socjalnej i zdrowia. Niezmiernie mi miło, 

ponieważ Panią XXX znam od wielu lat. To jest człowiek o ogromnym sercu i ogromnym 

darze. Osobiście deklaruje Państwu, że przy ścisłej współpracy z Panią Burmistrz przyjrzymy 

się i nie zostawimy tego, jak każdego z naszych mieszkańców z jakąkolwiek sprawą. 

Osobiście deklaruje jako przewodniczący komisji z ogromnym sercem każdego będę 

wysłuchiwał i na tyle ile będę miał siły i mocy w sobie będę się poświęcał tak, jak do tej pory 

każdemu z naszych mieszkańców. Tego też życzę Państwu Radnym, żeby w ten sposób 

podchodzić do sprawy każdego mieszkańca. Osobiście czuje się zaszczycony, że będę mógł z 

każdym z Państwa współpracować dla dobra naszych mieszkańców. Dziękuje.  

Mieszkanka Gminy (1) – W takiej formie technicznej. Wiecie Państwo my się 

komunikujemy dzisiaj poprzez media społecznościowe, później omawiamy problemy na sesji. 

Uważam, że nie wszyscy muszą uczestniczyć w tym co mówiłam, czy o tym co mówiła Pani 

XXX. Wolałabym się skontaktować z Panem Przewodniczącym Komisji. Mam pytanie, czy 

Państwo przewidujecie jakiś harmonogram kontaktów z mieszkańcami, tak żebym wiedziała, 
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że raz w miesiącu Pan Przewodniczący, że jest otwarty dla wszystkich, w tym dla mnie. 

Oczywiście ja znajdę do niego drogę, jak będę miała potrzebę, ale nieraz mieszkańcy mają 

swoje żale i wiecie Państwo przez 10 lat zostałam tylko raz przyjęta przez Pana Sekretarza. 

Poszłam w bardzo ważnej sprawie dotyczącej malutkich dzieci, nie w mojej sprawie i 

powiedział, że on się nie zajmie tą sprawą. Radnym mówiłam to mi mówili ,,co ja mogę?”, no 

nic nie mogę. Chciałabym, żeby w sposób formalny, jeżeli Państwo nie widzicie takich 

możliwości chcę usłyszeć, że Radni nie będą przyjmować mieszkańców i tylko w formie 

pisemnej można się zwracać. Chcę wiedzieć w jaki sposób możemy się komunikować. 

Dzisiaj muszę na Facebooku napisać, czy gdzie indziej, a ja nie chcę takiej formy, jestem 

wiekowa i dla mnie te elektroniczne środki przekazu uważam, że są dla młodzieży, natomiast 

ja chcę rozmawiać twarzą w twarz, ponieważ widzę wtedy reakcję mojego adwersarza, czy on 

mnie słucha, czy on mnie słyszy, dlatego ta prośba. Jeżeli Państwo przewidujecie taką 

możliwość, że będą dyżury radych to bardzo bym o to prosiła. Chciałabym się zwrócić do 

Pani Burmistrz, bo zauważyłam, że jest ogłoszenie, że mieszkańców w sprawie skarg i 

wniosków będzie przyjmował Sekretarz, a nie widzę Pani Burmistrz, czy będzie miała jedną 

godzinę w miesiącu/tygodniu. Chodzi mi oto, że mamy ważne problemy i byśmy chcieli mieć 

dostępność, my nie jesteśmy w Warszawie. Jesteśmy w malutkiej Gminie, która oczekuje 

dostępności. Nadmienię tylko historię: Pan Burmistrz Kazana pracowałam z nim. Mieliśmy 

różne spojrzenie na Gminę, ale muszę przyznać mu jedno, zawsze był otwarty na interesanta z 

Ujścia i nie tylko. Kiedykolwiek ktoś przyszedł z ulicy i miał problem, jeżeli tylko miał czas, 

nie był zajęty to zawsze go przyjmował. Nie wiem co się stało, że teraz wszyscy wielcy tego 

świata chcą się zamknąć w kokonie, żeby nikt do nich nie dotarł. Oczekuje nowego otwarcia, 

chcę żeby głos mieszkańców był wysłuchany i jeszcze jedna malutka prośba, ponieważ 

również obradują komisje, w statucie nie widzę, że mieszkańcy mogą uczestniczyć w 

obradach, oczywiście ustawa to reguluje, ale w sposób ogólny. Ustawodawca mówi, że mamy 

prawo uczestniczenia, ale statut reguluje szczegółowo. Chciałabym wiedzieć, czy mogę 

uczestniczyć w pracach komisji, statut nic o tym nie mówi i jeżeli chodzi o nasz statut, chylę 

czoła przewodniczącej, bo była taka sytuacja, że przewodniczący odmówił gościowi 

możliwości zabrania głosu. Nasz statut mówi, że Przewodniczący może tak robić, a mi się to 

nie podoba. Chciałabym, żeby przewodniczący zawsze mógł udzielić głosu. Ma prawo 

odmówić, jak ktoś się awanturuję, jest niegrzeczny to rozumiem. Poszłam do Pani 

Przewodniczącej się zapytać, bo kiedyś mi odmówiono. To są sprawy organizacyjne, ale one 

też wam ułatwią prace, bo sprawy będą omawiane na komisjach. Przedtem była taka tradycja, 

że wszystkie komisje obradowały razem, czyli taka podwójna sesja, tam nigdy nie było czasu, 

żeby omówić dany problem, tam było hasłowo, a ja bym chciała z Panem usiąść z członkami 

komisji i omówić dany problem, natomiast jak będzie nas 20 to nie omówimy tego problemu. 

Tak naprawdę Zastępca Burmistrza, Sekretarz, czy Burmistrz ma obowiązek wspierania 

technicznego i organizacyjnego rady, więc proszę żeby nas scalić. Dziękuje.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Odniosę się do pewnych 

rzeczy. Komisje poprzedniej kadencji nie były wspólne. Komisje Zdrowia i Sportu były 

o godzinie 9:00, a o 12:00 były następne dwie komisję. Za Burmistrza Kazany były razem, 

nie wiem, jak będzie teraz. Myślę, że mogą być razem, ale obiecuje, że radni spotkają się 

razem i zdecydujemy, może rzeczywiście będzie można zorganizować jedno spotkanie 

w miesiącu. Jeżeli się dogadamy to informacja zostanie opublikowana, możemy się wtedy 

spotkać i porozmawiać na różne bolączki naszych mieszkańców.  

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ujściu Joanna Połyniak – 

Wysoka Rado w woli uściślenia od połowy kwietnia jest u nas zatrudniony pracownik 

socjalny. Dziękuje.  
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Ad.11. Zakończenie obrad. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 03:16:29 do 03:16:41). 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak 

o godz. 12:11 zamknęła obrady II sesji Rady Miejskiej w Ujściu IX kadencji i podziękowała 

wszystkim za przybycie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.      

  

Protokołowała: Przewodniczyła: 

J. Góra Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Ujściu 

 

/-/ Cecylia Witczak 

 

 
































































